

全英語授課教學技巧線上研習

Sign up for the Cambridge English-
Certificate in EMI Skills Online Course

國立高雄大學英語教學資源中心

Center for English Teaching and Learning Resources
National University of Kaohsiung

本案聯絡人資訊 (contact person)：計畫助理 伍珊琪
(Shan-Chi Wu, Project Assistant)
shanchi@nuk.edu.tw



課程目標

Course objectives

為因應全球趨勢與厚植學生競爭力，英語教學資源中心自**110**學年度起開始推動EMI（English as a Medium of Instruction）教師專業發展計畫，鼓勵教師以英語作為授課語言，並帶領學生進行課堂討論與成果分享、強化學生英語各項能力，達到最終教學目標，期望透過多元的教學模式與交流，共同打造全英授課環境。

To respond to the global trends and strengthen students' competitiveness, the Center for English Teaching and Learning Resources has launched the EMI Professional Development Project for faculty members, starting from the 2021 academic year. This project aims to encourage teachers to run courses in English and stimulate more interactions in class. Students are also expected to share their work with the hope of enhancing their English skills and achieving the course objectives set for them. The ultimate goal of the project is to establish an English-rich environment through diverse teaching methods and experiences.



課程簡介

Course introduction

Cambridge English-Certificate in EMI Skills 是由英國劍橋大學語言測評考試院研發之EMI線上自學課程，每套課程涵蓋8個不同的主題模組，每個模組約有5小時的課程，共計有40小時。

Cambridge English-Certificate in EMI Skills is an EMI online self-study course developed by the Language Assessment and Examination Institute of the University of Cambridge, UK. The EMI online course comprises 8 different subject modules. Each module includes approximately 5 hours of online self-study materials, 40 hours in total.



課程模組

1. 語言與授課
2. 語言與專題研討
3. 語言與小組實作課程
4. 語言與個別教學指導
5. 語言與線上溝通
6. 語言與評量回饋
7. 語言與專業技能發展
8. 語言與專業責任的實現

- **EMI課程適用對象**
全校有意願開設全英語授課之專任教師
- **額外補助**
通過EMI課程培訓，同時也申請教務處110-2學期全英語授課課程之專任教師且獲得全英語授課課程補助者，本中心**另外補助 1倍鐘點費**。
- **開課日期**
2022年1月30日前（預計）

課程細節詳見英語教學資源中心網站



Modules

1. •Language for lectures
2. •Language for seminars
3. •Language for small groups and practical sessions
4. •Language for tutorials and supervision
5. •Language for online communication
6. •Language for evaluation and feedback
7. •Language for developing and extending professional roles
8. •Language for fulfilling professional responsibilities

- **Eligibility for EMI courses**

Full-time academic staff

- **Subsides**

Full-time academic staff, who have

- (1) obtained the certificate in EMI skills
- (2) received subsidies from the Office of Academic Affairs for English-taught courses during the second term of the academic year 2021.

- **Course start date**

Before January 30, 2022 (expected)

Please refer to our website for more information.



報名資訊

時間：即日起 至 2022年1月18日

報名方式

- 填寫報名表，於**2022年1月18日**前繳交給承辦人，僅接受紙本報名。
- 參與教師須在**110學年度第二學期**開學後一個月內完成**EMI** 線上課程

聯絡人：計畫助理 伍珊琪

聯絡信箱：shanchi@nuk.edu.tw



Application information

Date: As of today - January 18, 2022

- Complete the application form and submit it to the Center for English Teaching and Learning Resources by January 18, 2022
- Participants are required to complete the course within **one month** of spring semester start date (i.e., before March 21, 2022)

Contact person: Shan-Chi Wu, Project Assistant

Email: shanchi@nuk.edu.tw